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Ärende 15: Åtgärder för att främja äldres och funktionsnedsattas hälsa i syfte 

att öka livskvaliteten för de enskilda och samtidigt fördröja de vårdinsatser som 

kostar kommunen mest – svar på motion väckt av Barbro Lind (MP) m.fl 

 

I kommunstyrelsens svar på vår motion tydliggörs att de styrande i kommunen inte ser 
behoven våra invånare själva belyser. Vår motion kommer utifrån ett uttalat behov från äldre 
och funktionshindrade. Dessutom har kommunstyrelsen direkt fel när de hävdar att vi inte 
har någon möjlighet att påverka marknadens aktörer i frågan. 
 
Men som tur vad är, har våra facknämnder tagit frågan på större allvar. Vård- och 
omsorgsnämnden själva ser ett behov av ökad samverkan med privata aktörer och ett 
allmänt ökat stöd till äldre och funktionshindrade. De uttrycker också en önskan om bättre 
samverkan mellan förvaltningarna, då först och främst kultur- och fritidsförvaltningen. Även 
kultur- och fritidsnämndens ordförande lyfter frågan om en ökad samverkan och pekar bland 
annat på det nya idrottspolitiska programmet som håller på att formas. 
 
Sammanfattningsvis känner vi oss trygga i de svar vi fått från ordförandena i respektive 
nämnder om att de här frågorna kommer få mer fokus framöver och vi ser fram emot det 
arbetet och att det presenteras för respektive nämnd. 
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